
 

 
 
 

Stránka 1 z 3 
 

Zápis ze zasedání  Správní  rady Nadačního fondu Univerzity Kar lovy  
 

Datum zasedání: 18.dubna.2023 
Přítomni: Jan Bičovský, Richard Hindls, Jan Škrha, Petra Štanclová, Andrej Farkaš 

Omluveni: David Marx, Lenka Rovná 

 
Schválení  programu zasedání  
Program zasedání byl schválen v následujícím znění: 

1. Schválení zápisu a programu  

2. Vypsání výzvy pro středoškolské studenty  

3. Informace o benefici na Plese UK 

4. Informace o benefičním koncertu NF UK 29.5   

5. Další směřování NF 

6. Různé 

 
(Tichým souhlasem) 

 
 

1. Schválení  zápisu 

K zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky. 

 (Tichým souhlasem) 
 

2. Vypsání  výzvy pro středoškolské studenty  

Andrej Farkaš seznámil členy SR s upraveným zněním výzvy v návaznosti na diskuzi na 

zasedání 9.3.2023. Zásadní změnou je vypuštění dokládání sociálního aspektu z důvodu 

komplikovaného dokládání tíživé sociální situace. Členové SR se s názorem ztotožnili, 

protože je to zbytečné martýrium na úřadech. Dále byl diskutován harmonogram výzvy, 

který byl nakonec sestaven tak, aby měli středoškoláci čas podat projekt do konce 

školního roku. V období prázdnin proběhne vyhodnocení žádostí. Samotné řešení 

projektu započne se začátkem školního roku.  

AF také informoval o koncepte hodnocení s pomocí garantů z UK, které osloví AF podle 

samotných žádostí. 

PŠ a JB navrhli využít komunikační kanály, které máme na střední školy. Proběhla 

diskuze o tom, jak informace o výzvě rozšířit primárně v regionech, které jsou málo 

zastoupeny mezi studenty UK. Jako další postup bylo zvoleno oslovení výchovných 

poradců na středních školách v regionech, například  v Karlovarském kraji. PŠ poukázala 

na fakt, že s potencionálními uchazeči se dá pracovat dále v rámci UK Pointu, aby se 

řešitelé výzvy stali také úspěšnými studenty UK.  

AF seznámil členy SR s náležitosti samotné žádosti a také s procesem podávaní žádosti 

přes MS Forms, které budou uloženy na Intranetu NF.  
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Na konci se vedla diskuze o eventualitách, které by mohly nastat v případě obrovského 

počtu žádostí. Panovala shoda na tom, že je tato výzva zkouškou NF v jeho novém 

fungování. Zkušenost získaná při této výzvě bude pak zužitkována při dalších výzvách 

NF.  

Schváleno; 3-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 

 

 

3. Informace o benefici  na Plesu UK 

PŠ a AF informovali o benefiční akci v rámci plesu UK. OVV informovalo moderátora 
Daniela Stacha o činnosti NF, tak aby jej mohl promovat. QR kódy budou umístněný na 
stolech a budou směrovat na naše webové stránky se systémem Darujme. JB poukázal 

na možnost hecování promítáním aktuálně vybrané sumy.  AF tuto možnost probere 
s organizátory plesu UK.  

(tichým souhlasem) 
 

4. Informace o benefičním koncertu NF UK 29.5  

PŠ a AF informovali o připravovaném koncertu NF UK, který proběhne v Karolinu 29.5. 

PŠ informovala o změně interpreta a na koncertu nakonec vystoupí operní pěvkyně 
Simona Šaturová. AF požádal členy SR o pozvání co největšího počtu potencionálních 
dárců. Časově je to s koncertem poměrně napjaté, vzhledem k původní propagaci 
neformálními kanály bude lepší datum neměnit.  
 

          (tichým souhlasem) 

5. Další  směrování  NF 

AF seznámil přítomné s faktem, že absolvoval školení Českého centra fundraisingu. 
Informoval o svých návrzích na úpravu fungování fondu s cílem zlepšení péče o dárce. 

Aktuálním cílem by mělo být vytvoření pozice fundraisera, kterého by NF mohl 
zaměstnat. SR má k dispozici pracovní dokument k připomínkování a brainstormování 
směrování NF.  
JB poukázal na to, že sponzoring univerzit je zatím u nás neprobádanou oblastí. 
Navrhuje inspirovat se u našich partnerů v alianci 4EU+, zjistit dobrou praxi, která se u 
nich vykonává. 
AF informoval také o existenci jiných nadačních fondů na UK. Těchto fondů zatím moc 
není, kromě lékařských fakult, které mají nadační fondy na jednotlivých klinikách. JŠ 
přiblížil situaci na lékařských fakultách.  
 

          (tichým souhlasem) 
 

  



 

 
 
 

Stránka 3 z 3 
 

6. Různé  

V tomto bodě proběhla krátká diskuze o revizi přístupu do systémů a sdílení kontaktů.  

 

(tichým souhlasem) 
 

 
Zapsal : Andrej Farkaš, tajemník 

Schvál i l : Jan Škrha, předseda 
 


